

# ContiLeaks Translations

Leaked chat logs reveal unfiltered conversations within the Russian ransomware operation Conti. The chats show Conti employees repeating pro-Putin lies about the invasion of Ukraine, discussing the impact of early Western sanctions against Russia, and making anti-Semitic, misogynist, and homophobic comments.

Original Russian:

2021-04-09 18:13:13 **mango**: так ну а вообще нам такие данные интересны?  
2021-04-09 18:13:24 **mango**: тоесть мы патриоты или как?)))  
2021-04-09 18:13:31 **professor**: мы конечно же патриоты)  
2021-04-09 18:13:49 **mango**: я понял. если они там расшифруют - маякну  
2021-04-09 18:14:23 **mango**: а еще я там писал на днях тебе по поводу аукиона, но я так понял ты пока занят и не вникал)  
2021-04-09 18:31:25 **mango**:  
[21:21:02] <johnyboy77> короче есть почта человека из беллингкет  
[21:21:06] <johnyboy77> который конкретно работает по ру и юа направлению  
[21:21:06] <johnyboy77> вот так скажи  
[21:21:08] <johnyboy77> и все его пароли есть  
[21:21:17] <johnyboy77> и она еще валид  
[21:30:56] <mango> ну так дерни переписки хоть заскринь их  
[21:31:05] <mango> нужна конкретика бро о чем говорить  
[21:31:07] <johnyboy77> ща выкаичваем файлы  
[21:31:12] <johnyboy77> NAVALNI FSB  
[21:31:13] <johnyboy77> чет такое  
[21:31:18] <johnyboy77> щаща  
2021-04-09 18:31:26 **mango**: :)  
2021-04-09 18:35:42 **professor**: а че просто не дампануть целиком

English translations:

2021-04-09 18:13:13 **mango**: So, are we really interested in such data?  
2021-04-09 18:13:24 **mango**: I mean, are we patriots or what?)))  
2021-04-09 18:13:31 **professor**: Of course we are patriots  
2021-04-09 18:13:49 **mango**: I understand. if they decipher it there - I will beacon  
2021-04-09 18:14:23 **mango**: and I also wrote there the other day to you about the auction, but as I understand it, you are still busy and did not delve into)  
2021-04-09 18:31:25 **mango**:  
[21:21:02] <johnyboy77> in short, there is a person's mail from bellingcat  
[21:21:06] <johnyboy77> who specifically works in the RU and UA direction  
[21:21:06] <johnyboy77> say so

[21:21:08] <johnyboy77> and all his passwords are  
[21:21:17] <johnyboy77> and she's still valid  
[21:30:56] <mango> well, pull the correspondence, at least screen them  
[21:31:05] <mango> need specifics bro what to talk about  
[21:31:07] <johnyboy77> now download files  
[21:31:12] <johnyboy77> NAVALNI FSB  
[21:31:13] <johnyboy77> even this  
[21:31:18] <johnyboy77> right now  
2021-04-09 18:31:26 mango: :)  
2021-04-09 18:35:42 professor: why not just dump the whole thing

---

Original Russian:

2022-02-24 09:53:54 patrick: война была неизбежна, украина сделала заявку на ядерное оружие  
2022-02-24 09:54:37 patrick: на его обладание  
2022-02-24 09:55:00 weldon: обезъяны ек обЪяняюи, лезут на березу  
2022-02-24 09:55:02 elijah: @patrick ну сделала и сделала. Все равно его никто и никогда применять не будет. Так, просто поугать  
2022-02-24 09:56:38 elijah: Вон, с Северной Кореи периодически в территориальные воды РФ ракеты прилетают. Но всем как-то пох. А у них ЯО есть, между прочим. Но что-то никто не возбудился  
2022-02-24 09:56:47 patrick: старик, ты не прав, к северной корее теперь никаких вопросов  
2022-02-24 09:58:42 patrick: войне никто не рад, братцы, но эту неонацистскую банду выкормышей канариса давно пора отправить в суд

English translation:

2022-02-24 09:53:54 patrick: war was inevitable, ukraine made an application for nuclear weapons  
2022-02-24 09:54:37 patrick: in their possession  
2022-02-24 09:55:00 weldon: monkeys don't explain things, they climb trees  
2022-02-24 09:55:02 elijah: @patrick well done and done. Still, no one will ever use it. Yes, just to scare  
2022-02-24 09:56:38 elijah: Look, missiles from North Korea periodically arrive in the territorial waters of the Russian Federation. But no one cares. And they have nuclear weapons, by the way. But somehow no one was alarmed  
2022-02-24 09:56:47 patrick: old man, you're wrong, there is no doubt about north korea now  
2022-02-24 09:58:42 patrick: no one is happy about the war, brothers, but it is high time to put this neo-Nazi gang of Canaris's foster kids on trial

—  
Original Russian:

2022-02-24 10:01:33 **patrick**: путин сегодня ответит на все вопросы, надеюсь, к вечеру киев будет наш  
2022-02-24 10:02:47 **biggie**: а толку  
2022-02-24 10:03:02 **elijah**: `к вечеру киев будет наш` - и??? Какой в этом профит, ну кроме повышения чсв деда и дополнительного повода ватникам пофапать на царя?  
2022-02-24 10:03:07 **biggie**: только люди погибнут и все  
2022-02-24 10:05:11 **patrick**: будет ликвидирована и отдана под суд неонацистская хунта, гражданские не пострадают

English translation:

2022-02-24 10:01:33 **patrick**: Putin will answer all questions today, I hope that by the evening Kyiv will be ours  
2022-02-24 10:02:47 **biggie**: what's the point  
2022-02-24 10:03:02 **elijah**: `by the evening kiev will be ours` - and??? What is the profit in this, well, besides boosting the guy's ego and an additional reason for the quilted jackets [patriots/nationalists] to fap on the king?  
2022-02-24 10:03:07 **biggie**: only people will die and that's it  
2022-02-24 10:05:11 **patrick**: the neo-Nazi junta will be liquidated and prosecuted, civilians will not suffer

—  
Original Russian:

2022-02-24 11:02:25 **kermit**: да и почему ты здесь, а не доброволец в днр или лнр?  
2022-02-24 11:03:34 **patrick**: я в австралии и помогаю деньгами жертвам геноцида неонацистской хунты  
2022-02-24 11:03:45 **kermit**: далеко ты спрятался  
2022-02-24 11:04:24 **kermit**: в любой такой движухе надо подтверждать всё делами. а пока ты просто очередной зритель и подстрекатель  
2022-02-24 11:04:33 **kermit**: деньги это херня в таком вопросе  
2022-02-24 11:04:58 **patrick**: прячется зеля, это его последний день, наши уже в пригороде киева

English translation:

2022-02-24 11:02:25 **kermit**: and why are you here and not a volunteer in the DNR or LNR?  
2022-02-24 11:03:34 **patrick**: I'm in australia helping the the victims of the genocide of the neo-Nazi junta with money  
2022-02-24 11:03:45 **kermit**: you're hiding far away  
2022-02-24 11:04:24 **kermit**: in any such movement you have to back it up with deeds. right now you're just another spectator and instigator  
2022-02-24 11:04:33 **kermit**: money is bullshit in a matter like this  
2022-02-24 11:04:58 **patrick**: Zelia [Zelensky] is the one hiding, it's his last day, our people are already in the suburbs of Kiev

—

Original Russian:

2022-02-21 13:03:18 **weldon**: зеленский - еврей  
2022-02-21 13:03:24 **kermit**: о бля  
2022-02-21 13:03:26 **kermit**: жида  
2022-02-21 13:03:28 **kermit**: отлично  
2022-02-21 13:03:31 **kermit**: мое любимое  
2022-02-21 13:03:39 **weldon**: во точно, не еврей, а жид  
2022-02-21 13:04:26 **kermit**: бля, как жаль, что я не жид епт  
2022-02-21 13:04:55 **kermit**: достаточно родиться евреем, и ты считаешь член тайного общества и мешаешь русским жить  
2022-02-21 13:05:46 **weldon**: да ладно  
татарин родился - еврей заплакал :joy:  
2022-02-21 13:06:58 **kermit**: крымский татарин?  
2022-02-21 13:08:07 **gelmut**: Чернокожий Крымский татарин родом из Одессы принявший гражданство РФ :-D  
2022-02-21 13:09:11 **weldon**: обама чтоли?  
2022-02-21 13:19:39 **gelmut**: Подходит еврейский мальчик к родителям и говорит:  
- Я хочу быть русским. На что родители отвечают: - Хочешь быть русским - иду в угол и будешь там стоять целый день без еды. Проходит пол дня и родители спрашивают: - Ну как тебе русскому живется? На что мальчик отвечает: - Я вот только 2 часа как русский, а вас евреев уже ненавижу!

English translation:

2022-02-21 13:03:18 **weldon**: Zelensky is a jew  
2022-02-21 13:03:24 **kermit**: oh fuck  
2022-02-21 13:03:26 **kermit**: Jews  
2022-02-21 13:03:28 **kermit**: great  
2022-02-21 13:03:31 **kermit**: my favorite

2022-02-21 13:03:39 **weldon**: that's right, not Jewish, but a Jew  
2022-02-21 13:04:26 **kermit**: fuck, I wish I was a jew  
2022-02-21 13:04:55 **kermit**: just be born Jewish and you're considered a member of a secret society and you mess up the Russians' life  
2022-02-21 13:05:46 **weldon**: come on. A Tatar was born - a Jew cried :joy:  
2022-02-21 13:06:58 **kermit**: a Crimean Tatar?  
2022-02-21 13:08:07 **gelmut**: black Crimean Tatar born in Odessa, who received Russian citizenship :-D  
2022-02-21 13:09:11 **weldon**: obama?  
2022-02-21 13:19:39 **gelmut**: A Jewish boy approaches his parents and says - I want to be Russian. To which the parents reply: - If you want to be Russian, you go to the corner and stand there all day without food. Half a day later, his parents ask: "How do you live as a Russian? And the boy answers: - I've only been Russian for two hours, but I already hate you Jews!

—

Original Russian:

2022-02-25 09:10:45 **patrick**: все, вплоть до пиндостана, должны ответить за разрушение моей родины - СССР, да будет так  
2022-02-25 09:11:53 **patrick**: винница окружена  
2022-02-25 09:14:19 **biggie**: так совок за развал российской империи ответил  
2022-02-25 09:14:41 **biggie**: все справедливо  
2022-02-25 09:15:52 **angelo**: подожди советские заводы построили американцы и европейцы руками наших товарищей. Империю развалили евреи на бабки Англии  
2022-02-25 09:15:59 **angelo**: бля я уже запутываюсь кто куда за что и почему  
2022-02-25 09:16:38 **angelo**: нам нужен Иисус, лишь он рассудит и укажет истину, за кого бог !  
2022-02-25 09:16:55 **angelo**: @иисус !  
2022-02-25 09:17:18 **biggie**: ага, значит надо в израиле военную операцию проводить по дееврейзации

English translation:

2022-02-25 09:10:45 **patrick**: everyone, up to and including the pindostan [America], must answer for the destruction of my homeland - the USSR, so be it  
2022-02-25 09:11:53 **patrick**: Vinnytsia is surrounded  
2022-02-25 09:14:19 **biggie**: that's how sovok [Soviet Union, or Soviet nationalists] responded to the breakup of the Russian empire  
2022-02-25 09:14:41 **biggie**: All's fair  
2022-02-25 09:15:52 **angelo**: wait Soviet factories were built by Americans and Europeans with the hands of our comrades. The empire was ruined by Jews with English money

2022-02-25 09:15:59 **angelo**: I'm getting confused who got what for what and why.  
2022-02-25 09:16:38 **angelo**: we need Jesus, only he will judge and tell the truth, who God is for!  
2022-02-25 09:16:55 **angelo**: @jesus !  
2022-02-25 09:17:18 **biggie**: yeah, that means we have to conduct a military operation in Israel for de-Jewishization

---

Original Russian:

2022-02-16 08:43:42 **angelo**: ми же братья усе !  
2022-02-16 08:43:48 **thomas**: славяне?  
2022-02-16 08:43:51 **thomas**: или арийцы?  
2022-02-16 08:44:01 **thomas**: ооо тема скинхедов моя любимая  
2022-02-16 08:44:05 **thomas**: у кого кровь чище

English translation:

2022-02-16 08:43:42 **angelo**: we are brothers!  
2022-02-16 08:43:48 **thomas**: Slavs?  
2022-02-16 08:43:51 **thomas**: or Aryans?  
2022-02-16 08:44:01 **thomas**: Ooh, the skinhead theme is my favorite.  
2022-02-16 08:44:05 **thomas**: whoever has cleaner blood

---

Original Russian:

2022-02-16 13:59:48 **kermit**: у нас в кремле все ок  
2022-02-16 14:00:00 **thomas**: как таи жирик?  
2022-02-16 14:00:03 **thomas**: он жив?  
2022-02-16 14:00:07 **thomas**: без него будет грустно  
2022-02-16 14:00:09 **kermit**: хз, болеет  
2022-02-16 14:00:15 **kermit**: он же не в кремле лежит  
2022-02-16 14:00:32 **thomas**: тут видос встретил, где сказали типа он не от ковида лечится, а там его любовники отравили  
2022-02-16 14:00:35 **thomas**: причем по новостям  
2022-02-16 14:00:42 **kermit**: лол  
2022-02-16 14:00:43 **thomas**: не любовницы а любовники  
2022-02-16 14:00:46 **weldon**: :joy:  
2022-02-16 14:00:52 **kermit**: да это известный факт  
2022-02-16 14:01:31 **weldon**: \*Петросяны\* нах со Степаненками :rofl:  
2022-02-16 14:01:36 **kermit**: <https://www.youtube.com/watch?v=8aDxfJ-eCww>

2022-02-16 14:07:11 **gelmur**: Кстати насчет жирика вроде как всё хернь. Их чел партийный рассказал что всё норм с ним, тупо хайп и журналиги-пидарасы. На само деле просто лежит в больничке на всяк случай и оттуда работает, нормально себя чувствует. Документы ему на подписание приносят прям туда.

2022-02-16 14:09:18 **kermit**: верить партиям из лдпр

2022-02-16 14:09:22 **kermit**: ну такое себе

2022-02-16 14:10:01 **kermit**: прям он тебе скажет, что вольфич там поддыхает, и народ не знает что делать

English translation:

2022-02-16 13:59:48 **kermit**: everything is okay in the kremlin

2022-02-16 14:00:00 **thomas**: how's Zhirik [Zhirinovsky] doing?

2022-02-16 14:00:03 **thomas**: is he alive?

2022-02-16 14:00:07 **thomas**: It's gonna be sad without him.

2022-02-16 14:00:09 **kermit**: I don't know, he's sick

2022-02-16 14:00:15 **kermit**: he's not in the kremlin

2022-02-16 14:00:32 **thomas**: there was a video that said he is not being treated for covid, his lovers poisoned him

2022-02-16 14:00:35 **thomas**: and on the news

2022-02-16 14:00:42 **kermit**: lol

2022-02-16 14:00:43 **thomas**: not mistresses but male lovers

2022-02-16 14:00:46 **weldon**: :joy:

2022-02-16 14:00:52 **kermit**: yeah that's a known fact

2022-02-16 14:01:31 **weldon**: \*Petrosyans \*fuck with Stepanenkas :rofl:

2022-02-16 14:01:36 **kermit**: <https://www.youtube.com/watch?v=8aDxfJ-eCw>

2022-02-16 14:07:11 **gelmur**: By the way, everything is bullshit about Zhirik. Their party man said that everything is fine with him, it's just hype and journalist faggots. In fact he is just lying in the hospital just in case and working there, feeling fine. They bring him documents to sign right there.

2022-02-16 14:09:18 **kermit**: Trust the party members from the LDPR

2022-02-16 14:09:22 **kermit**: That's just the way it is.

2022-02-16 14:10:01 **kermit**: They'll tell you that Volfovich [Zhirinovsky] is dying out there and people don't know what to do

—

Original Russian:

2022-02-24 07:04:43 **angelo**: Я так понимаю, теперь последняя модель айфона и мабука - это те, которые у тебя сейчас и всё

2022-02-24 07:05:22 **weldon**: так оно и есть

2022-02-24 07:10:26 **biggie**: пока доллар 85 стоит

2022-02-24 07:11:09 **weldon**: ложил ВВП на доллар  
2022-02-24 07:11:25 **biggie**: а как же айфон  
2022-02-24 07:12:07 **weldon**: сазинь в зопу ОЙфоны  
2022-02-24 07:12:58 **biggie**: а макбук

English translation:

2022-02-24 07:04:43 **angelo**: I take it now the latest model iPhone and Macbook are the ones you have now and that's it  
2022-02-24 07:05:22 **weldon**: so it is  
2022-02-24 07:10:26 **biggie**: as long as the dollar is 85  
2022-02-24 07:11:09 **weldon**: screw GDP on the dollar  
2022-02-24 07:11:25 **biggie**: What about the iPhone?  
2022-02-24 07:12:07 **weldon**: Shove your iPhones up your ass  
2022-02-24 07:12:58 **biggie**: what about macbooks

—

Original Russian:

2022-02-24 07:17:23 **biggie**: надо в нато вступать, тогда вместо рубля евро будет и ничего не будет падать  
2022-02-24 07:17:34 **angelo**: я даже сок Добрый теперь не могу покупать - он же америкосовский  
2022-02-24 07:18:31 **angelo**: надо виагру пить, тогда вообще падать ничего не будет  
2022-02-24 07:19:20 **weldon**: @biggie не нужно мочить мимо сартира  
2022-02-24 07:19:44 **biggie**: :smiley:  
2022-02-24 07:43:20 **biggie**: `За полчаса четверть фондового рынка России как корова языком слизала... Индекс MOEX -28,8%`  
2022-02-24 07:43:41 **biggie**: мы разорены  
2022-02-24 07:45:42 **biggie**: с другой стороны скоро можно будет акциями затариться  
2022-02-24 07:46:12 **angelo**: зато  
2022-02-24 07:46:15 **angelo**: зато  
2022-02-24 07:46:19 **angelo**: блядь пока не придумал  
2022-02-24 07:46:48 **weldon**: закройся, пока не закрыли

English translation:

2022-02-24 07:17:23 **biggie**: we should join NATO, then the euro would replace the ruble and nothing would drop  
2022-02-24 07:17:34 **angelo**: I even couldn't buy Dobry Juice now - it's American  
2022-02-24 07:18:31 **angelo**: you should take Viagra, nothing will drop.



2022-02-24 07:19:20 **weldon**: @biggie you shouldn't miss the shitter when you piss  
2022-02-24 07:19:44 **biggie**: :smiley:  
2022-02-24 07:43:20 **biggie**: "In half an hour, a quarter of Russia's stock market is like a cow lapped it up... MOEX index -28,8%".  
2022-02-24 07:43:41 **biggie**: we're broke.  
2022-02-24 07:45:42 **biggie**: on the other hand we could soon be stocked up  
2022-02-24 07:46:12 **angelo**: but  
2022-02-24 07:46:15 **angelo**: but  
2022-02-24 07:46:19 **angelo**: I haven't fucking figured it out yet  
2022-02-24 07:46:48 **weldon**: close up before they close you down

---

Original Russian:

2022-02-24 22:02:38 **thomas**: Некоторые американские сенаторы предлагают блокировать Pornhub в России в дополнение к социальным сетям!  
2022-02-24 22:02:44 **thomas**: Все, мы закончили)  
2022-02-24 22:02:49 **thomas**: Они лишат нас последних радостей!

English translation:

2022-02-24 22:02:38 **thomas**: Some American senators suggest blocking Pornhub in Russia in addition to social networks!  
2022-02-24 22:02:44 **thomas**: That's it, we're done)  
2022-02-24 22:02:49 **thomas**: They will take away our last joys!

---

Original Russian:

2022-01-28 20:01:08 **kermit**: надо нашу переписку скинуть кребсу  
2022-01-28 20:01:10 **angelo**: самое страшное что может случитьсяяяяя  
2022-01-28 20:02:03 **angelo**: Возвращаюсь раз под вечер,  
Накурившись гашиша.  
Жизнь становится прекрасна  
И безумно хороша.  
2022-01-28 20:02:17 **angelo**: иду.....курю..  
2022-01-28 20:02:26 **angelo**: он ахует, скажет гопота челябинская  
2022-01-28 20:02:48 **stanton**: Каннабис вроде полезен говорят, тараканов в голове прессует  
2022-01-28 20:03:04 **angelo**: всё относительно  
2022-01-28 20:03:24 **angelo**: если есть склонность к шизофрении, можешь в дурку улететь  
2022-01-28 20:04:30 **kermit**: или в кпрф вступить

English translation:

2022-01-28 20:01:08 **kermit**: we should send our correspondence to krebs  
2022-01-28 20:01:10 **angelo**: the worst that can happen  
2022-01-28 20:02:03 **angelo**: I come back once in the evening,  
Stoned on hash.  
Life becomes beautiful  
And it's madly good.  
2022-01-28 20:02:17 **angelo**: going..... smoking...  
2022-01-28 20:02:26 **angelo**: he's freaking out, he's gonna say the Chelyabinsk  
delinquents  
2022-01-28 20:02:48 **stanton**: Cannabis is supposed to be good for your head.  
2022-01-28 20:03:04 **angelo**: everything is relative  
2022-01-28 20:03:24 **angelo**: if you're prone to schizophrenia you might end up in a  
mental hospital  
2022-01-28 20:04:30 **kermit**: or join the KPRF [Communist Party of the Russian  
Federation]

—

Original Russian:

2022-02-02 20:56:41 **elliott**: :rofl:  
2022-02-02 20:57:01 **kermit**: такую переписку кребсу не солью :/  
2022-02-02 20:57:08 **angelo**: он чет читал на тему - как самому себе минет  
делать

English translation:

2022-02-02 20:56:41 **elliott**: :rofl:  
2022-02-02 20:57:01 **kermit**: that's the kind of correspondence krebs won't leak :/  
2022-02-02 20:57:08 **angelo**: he was reading something about giving himself a blowjob

—

Original Russian:

2022-02-16 08:34:19 **thomas**: у меня каждая жаба стоит на разных клиентах или  
в разных песочницах  
2022-02-16 08:34:22 **thomas**: и включая их вручную  
2022-02-16 08:34:27 **thomas**: чтобы не было тайминг атак  
2022-02-16 08:34:34 **thomas**: ни каких автостартов  
2022-02-16 08:35:00 **thomas**: короче безопасность, уровень кребс

English translation:

2022-02-16 08:34:19 **thomas**: i have each Jabber account on a different client or in a different sandbox

2022-02-16 08:34:22 **thomas**: and turn them on manually

2022-02-16 08:34:27 **thomas**: so there could be no timing attacks

2022-02-16 08:34:34 **thomas**: no autostarts

2022-02-16 08:35:00 **thomas**: in short, the security is krebs level

—

Original Russian:

2022-02-08 14:56:47 **angelo**: вот видите, в дженерале письки и сиськи и обьявы, в ЛС работа

English translation:

2022-02-08 14:56:47 **angelo**: you see, in general, pussy and boobs and announcements, in PM work

—

Original Russian:

2022-02-25 11:18:45 **patrick**: мочить пидоров!

English translation:

2022-02-25 11:18:45 **patrick**: Kill the faggots!

—

Original Russian:

2022-02-21 13:30:25 **frances**: @all

Друзья!

Искренне прошу прощения, за то что последние дни был вынужден игнорировать Ваши вопросы. По поводу Шефа, Сильвера, зп и всего прочего. Вынужден по причине того, что мне просто нечего было Вам сказать. Я тянул резину, выкручивался с ЗП как мог, надеялся, что шеф появится и внесет

ясность в наши дальнейшие действия. Но шефа нет, а обстановка вокруг нас мягче не становится и тянуть кота за яйца дальше смысла уже не вижу.

У нас сложилась непростая ситуация, слишком пристальное внимание к фирме со стороны привело к тому, что шеф по всей видимости решил залечь на дно. Было много утечек, были посленовогодние приемы и много других обстоятельств, которые склоняют нас к тому, чтобы всем нам взять небольшой отпуск и подождать пока ситуация не устаканится.

Резервных денег, которые были отложены на крайний случай и срочные потребности команды - не хватило даже закрыть прошлую выплату по ЗП. Шефа нет, ясности и определенности с дальнейшими делами нет, денег тоже нет. Надеемся, что шеф появится и фирма продолжит работу, а пока от лица фирмы приношу всем Вам свои извинения и прошу набраться терпения. Все остатки по ЗП будут выплачены, вопрос только в том - когда.

Сейчас попрошу всех вас отписать мне в личку: (в идеале в жаббе:))  
- Актуальный резервный контакт для связи (желательно регнуть свежую нигде не запаленную публичную жаббу  
- Вкратце Ваши должностные обязанности, проекты, ЯП(для кодеров). Кто чем занимался, буквально в двух словах.

В ближайшее время мы, с теми тимлидами, кто остался в строю - будем думать как перезапустить все рабочие процессы, где найти денег на выплаты по ЗП и с новыми силами запустить все наши рабочие проекты. Как только появятся какие то новости по выплатам, реорганизации и возвращению к работе - я со всеми свяжусь. А пока вынужден попросить всех Вас взять 2-3 месячный отпуск. Постараемся вернуться к работе как можно скорее. От Вас - просим всех побеспокоиться о личной безопасности! Почистите рабочие системы смените акки на форумах, ВПНы, если надо телефоны и ПК. Ваша безопасность - это в первую очередь Ваша ответственность! Перед собой, перед близкими и перед командой тоже!

Прошу не разрывать личку распросами по поводу шефа - ничего нового никому не скажу, потому что попросту не знаю. Еще раз прошу прощения Друзья, сам не в восторге от всех этих событий, будем стараться как то исправить ситуацию. Тех, кто не захочет двигаться с нами дальше - мы естественно поймем. Тем, кто будем ждать - 2-3 месяц отдыхаем, занимаемся личной жизнью и наслаждаемся свободой :)

Все рабочие ракеты и внутренняя жабба скоро будут отключены, дальнейшая связь - только по резервным жаббам. Всем мир!

English translation:

2022-02-21 13:30:25 frances: @all  
Friends!

I sincerely apologize for having to ignore your questions the last few days. About the boss, Silver, salaries, and everything else. I was forced to because I simply had nothing to say to you. I was dragging my feet, screwing around with the salary as best I could, hoping that the Chief would show up and give us clarity on our next steps. But there is no boss, and the situation around us is not getting any softer, and pulling the cat by the balls further does not make sense.

We have a difficult situation, too much attention to the company from outside resulted in the fact that the boss has apparently decided to lay low. There have been many leaks, post-New Year's receptions, and many other circumstances that incline us all to take some time off and wait for the situation to calm down.

The reserve money that was set aside for emergencies and urgent team needs was not even enough to cover the last paycheck. There is no boss, no clarity or certainty about what we will do in the future, no money either. We hope that the boss will appear and the company will continue to work, but in the meantime, on behalf of the company I apologize to all of you and ask for patience. All balances on wages will be paid, the only question is when.

Now I will ask all of you to write to me in person: (ideally on Jabber:))

- Up-to-date backup contact for communication (preferably register a fresh, uncontaminated public Jabber account
- Briefly your job responsibilities, projects, PL [programming language] (for coders). Who did what, literally in a nutshell

In the near future, we, with those team leaders, who stayed in line - will think how to restart all the work processes, where to find money for salary payments and with renewed vigor to run all our working projects. As soon as there is any news about payments, reorganization and getting back to work - I will contact everyone. In the meantime, I have to ask all of you to take 2-3 months off. We will try to get back to work as soon as possible. From you all, please be concerned about your personal safety! Clean up the working systems, change your accounts on the forums, VPNs, if necessary, phones and PCs. Your security is first and foremost your responsibility! To yourself, to your loved ones and to your team too!

Please do not ask about the boss in a private message - I will not say anything new to anyone, because I simply do not know. Once again, I apologize to my friends, I'm not excited about all these events, we will try to fix the situation. Those who do not want to move on with us - we naturally understand. Those who will wait - 2-3 months off, engaged in personal life and enjoy the freedom :)

All working rockets and internal Jabbers will soon be off, further communication - only on the private Jabbers. Peace be with you all!